
Protokoll från årsmöte i Stehags Intresse- och
Försköningsförening 090326.

1. Årsmötet ansågs vara behörigen utlyst.
2. Christina Olofsson Lefévre valdes till ordförande för mötet.
3. Maria Lööf valdes till sekreterare för mötet.
4. Ernst Viberg och Magnus Björk valdes till justeringsmän.
5. Föreningens verksamhetsberättelse för 2008 presenterades. Bilaga 1.
6. Göran Frank, kassör, presenterade föreningens kassaberättelse för 2008.

Föreningen fick under 2008 fyra nya medlemmar/medlemsfamiljer och hade
2008-12-31 tillgångar på 6724, 08 kronor.
Revisorsberättelse undertecknad av Per-Ove Lind lästes upp.
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för 2008.

7. Christina Lefèvre valdes till ordförande i föreningen på 1 år.
8. Maria Lööf valdes till sekreterare på 2 år.
9. Nan Kjellberg valdes till kassör i föreningen på 2 år.

10. Magnus Björk och Sara Nordman valdes till ordinarie styrelseledamöter på 2 år.
Christian Lefèvre, Marie Pålsson, Tatjana Ullrich, Eva Svensson, Eva-Marie Larsson,
Cristian Abrahamsson och Nina Hult valdes som suppleanter i styrelsen på 1 år.

11. Till revisor omvaldes Per-Ove Lind och till revisorsersättare omvaldes Karin
Månsson.

12. Till valberedning omvaldes Karin Månsson, Roland Norlund och Tobias Palm, med
Karin Månsson som sammankallande.

13. Föreningens ordförande och kassör har var för sig rätt att teckna föreningens konto.
Rättigheterna att teckna föreningens konto gäller med andra ord Christina Lefèvre och
Nan Kjellberg.

14. Lars Anselm från Leader MittSkåne berättade om projektet. Mer information finns på
www.leaderskane.se. En arbetsgrupp bildades för att undersöka möjligheterna att söka
bidrag från Leader för att utföra en förstudie angående anläggande av en gång- och
cykelbana mellan Stehag och Sjöholmens badplats. Åke Jönsson är sammankallande
och Cristian Abrahamsson, Maria Lööf, Christina Lefèvre, Magnus Björk, Peter
Viberg, Hans Månsson och Tobias Palm anmälde sitt intresse.

15. Övriga frågor.
Utformningen av Hasslebrovägen diskuterades och önskemål om en förlängning av
trottoaren fram till gångbanan framfördes. Frågan har även diskuterats i
Vägföreningen.
Vårens aktiviteter i Stehags Intresse- och Försköningsförening diskuterades och tre
aktiviteter bokades. Städdag den 25 april, Växtloppis den 21 maj och Byvandning i
Stehags kyrkby den15 juni.
Nästa styrelsemöte blir den 4 maj kl 19 på biblioteket.

Stehag, 26 mars 2009
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